



东南小馆
S.E.Asia
KITCHEN & BAR

风味前菜

Small Bites

 Pork or Lard 含猪肉或猪油  Crustacean 甲壳  Vegetarian 素食  Nuts 坚果

如果您对某些食物敏感，请告知服务人员

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate



马来西亚杂锦沙爹（12串）

Malaysia Satay Platter (12 Skewers)

腌制各式肉串配青瓜，红洋葱，椰浆饭糕及花生酱
（鸡肉4串，牛肉4串，巴克夏猪肉4串）

**Marinated & Skewered Meat with Cucumber,
Red Onion, Coconut Rice Cake and Peanut Sauce
(4 Chicken, 4 Beef and 4 Kurobuta Pork Skewer)**

RMB **158**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



👍 辣味猪颈肉木瓜沙拉

**Traditional Thai Papaya Salad with
Grilled Pork “Som Tam”**

烤猪颈肉，青木瓜，胡萝卜，虾米，花生及罗望子汁
**Roasted Pork Neck, Young Papaya, Carrot,
Dried Shrimp, Peanut and Tamarind Dressing**

RMB **108**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



👍 泰国蜜柚大虾沙拉

Prawn and Pomelo Salad

白灼虾仁配柚子，花生碎，新鲜香菜及香草
**Poached Prawn with Pomelo, Crushed Peanut,
Fresh Coriander and Herbs**

RMB **128**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



虾酱鸡

Prawn Paste Chicken Wings

幼滑虾酱腌制鸡翅配自制辣椒酱

**Prawn Paste Marinated Chicken Wings
with Home-made Chili Sauce**

RMB 88

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



越南米纸蔬菜虾春卷

Vietnamese Rice Paper Fresh Shrimp Rolls

米纸卷配粉丝，鲜虾，胡萝卜，青瓜，薄荷叶，香草及鱼露

Rice Paper Roll with Vermicelli, Shrimp, Carrot, Cucumber, Mint Leaves, Herbs and Nước Chấm Sauce

RMB 68

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



泰式香炸黄金虾饼 (3件)

**Home-made Shrimp Cake with Plum Sauce
(3 Pieces)**

泰式自制炸虾饼配酸梅酱

Thai Style Home-made Shrimp Cake with Plum Sauce

RMB **108**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



 马来沙爹鸡（6串）

 **Chicken Skewers with Satay Sauce (6 pieces)**

腌制鸡肉串配青瓜，红洋葱，椰浆饭糕及花生酱
**Marinated Skewered Chicken with Cucumber,
Red Onion, Coconut Rice Cake and Peanut Sauce**

RMB **88**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



 马来沙爹牛（6串）

 **Beef Skewers with Satay Sauce (6 pieces)**

腌制牛肉串配青瓜，红洋葱，椰浆饭糕及花生酱
**Marinated Skewered Beef with Cucumber,
Red Onion, Coconut Rice Cake and Peanut Sauce**

RMB **108**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



 马来沙爹猪（6串）

 **Pork Skewers with Satay Sauce (6 pieces)**

腌制巴克夏猪肉串配青瓜，红洋葱，
椰浆饭糕及花生酱

**Marinated Skewered Kurobuta Pork
with Cucumber, Red Onion,
Coconut Rice Cake and Peanut Sauce**

RMB **108**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

汤之经典

Soup of Asia

 Pork or Lard 含猪肉或猪油  Crustacean 甲壳  Vegetarian 素食  Nuts 坚果

如果您对某些食物敏感，请告知服务人员

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate



泰式冬阴功汤

Prawn Tom Yum Goong

Thailand's Pride Spicy Prawn Soup

酸辣汤配虾，草菇，香茅，高良姜及柠檬叶

Spicy and Sour Soup with Shrimp,

Straw Mushrooms, Lemongrass,

Galangal and Lime Leaves

RMB 58/一人份

RMB 98/两人份

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



泰式椰奶鸡肉汤

Tom Kha Gai

香味浓郁鲜椰青汁配以椰奶，草菇，香茅和柠檬叶

**Spicy Chicken Soup with Coconut Milk ,Enoki
Mushrooms, Lemongrass and Galangal**

RMB **58**/一人份

RMB **98**/两人份

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



花奶鱼头汤

Fish Head Soup

黄狮鱼, 蕃茄, 酸梅, 鲜姜及花奶

Yellow Tail Fish, Green Pickled Mustard, Tomato, Plum,
Ginger and Milk

RMB 48/一人份

RMB 88/两人份

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



 **星洲肉骨茶**
Bak Kut Teh

新加坡的飘香排骨汤配蒜，香草及配料
**Singapore Style Aromatic Pork Rib Soup
with Garlic, Herbs and Condiments**

RMB **58**/一人份

RMB **98**/两人份

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

大口大口肉

Meat and Poultry

 Pork or Lard 含猪肉或猪油  Crustacean 甲壳  Vegetarian 素食  Nuts 坚果

如果您对某些食物敏感，请告知服务人员

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate



👍 奶油鸡

Indian Butter Chicken

印度咖喱鸡配香料玛莎拉，鲜姜，蒜及蕃茄

Light Indian Chicken Curry with Garam Masala, Ginger,
Garlic and Tomato

RMB 148

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



 **马来仁当牛肉**
Malaysia Beef Rendang
香料及椰浆慢煮牛肉
Slow Cooked Beef in Spices and Coconut Gravy

RMB **168**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



马沙文牛肉咖喱

Thai Massaman Beef Curry

温和的泰式风味咖喱配肉桂，小豆蔻及丁香

Mild Thai Curry Flavoured with Cinnamon, Cardamon
and Cloves

RMB **158**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



印度烤羊架配酸奶和芒果酱（每件，两件起叫）
Indian Spices Rack of Lamb (Per Piece, 2pcs above)

腌制羊排配酸奶及香料,配芒果酸辣酱
**Lamb Rack Marinated with Yoghurt and Spices
Served with Mango Chutney**

RMB 48

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



图片仅供参考，食物分量及摆盘以实物为准

青咖喱鸡 Green Curry Chicken

RMB 128

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

活海鲜

Live Seafood

 Pork or Lard 含猪肉或猪油  Crustacean 甲壳  Vegetarian 素食  Nuts 坚果

如果您对某些食物敏感，请告知服务人员

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate



潮式蒸游水龙利鱼

Steamed Live Whole Sole Fish “Toe Chew Style”

花菇，五花肉，咸酸菜，豆腐，指天椒

Dry Mushroom, streaky Pork, Pickled Vegetables,
Doufu, Guinea Pepper

RMB 328

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



花甲 Lala Clam

可选做法 **Choice of Cooking Style :**

甘香爆炒

Fragrant and Spicy with Curry Leaves

马来叁巴酱炒

Chili and Sambal Sauce

花雕嫩姜煮

Braised with Hua Diao Wine and Ginger

RMB 128

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



花螺 Sea Snails

可选做法 **Choice of Cooking Style :**

泰式鲜青胡椒炒

Thai Style Stir Fried with Green Peppercorn

花雕嫩姜煮

Braised with Hua Diao Wine and Ginger

新加坡黑胡椒汁炒

Singapore Black Pepper Sauce

RMB 168

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



👍 九节虾
Sea Prawn

可选做法 **Choice of Cooking Style :**

牛油麦片咖喱叶

Butter Cereal with Curry Leaves

泰式红咖喱

Thai Red Curry with Coconut Milk

甘香爆炒

Fragrant and Spicy with Curry Leaves

RMB **228**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



 **面包蟹**
Brown Crab

可选做法 **Choice of Cooking**

Style :

黄咖喱炒面包蟹

**Stir-fried Brown Crab with
Yellow Curry**

新加坡黑胡椒汁炒

**Singapore Black Pepper
Sauce**

新加坡辣椒炒

**Stir-fried in Chili-based
Tomato Sauce**

RMB 598

此项目不适用于任何折扣优惠 This item is not eligible for any discount

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

图片仅供参考，食物分量及摆盘以实物为准



多宝鱼 Turbot Fish

可选做法 **Choice of Cooking Style :**

姜葱豉汁清蒸

Steamed Ginger, Scallion and Soy Sauce

香茅南姜柠檬叶蒸

Steamed Citronella and Galangal Lime Sauce

蕉叶叁巴烤

Grilled with Banana Leaves and Sambal Sauce

RMB **268**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



👍 **珍珠龙趸斑**
Pearl Grouper Fish

可选做法 **Choice of Cooking Style :**

泰北青柠蒸龙趸斑

**Northern Thai Steamed Live Pearl Grouper with Chili and
Garlic Lime Sauce**

香炸配泰式甜辣酱

Crispy Fried, Sweet and Sour Style

蕉叶叁巴烤

Grilled with Banana Leaves and Sambal Sauce

RMB 398

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



老虎斑 Tiger Grouper Fish

可选做法 **Choice of Cooking Style :**

姜葱豉汁清蒸

Steamed with Ginger, Scallion and Soy Sauce

香炸配泰式甜辣酱

Crispy Fried, Sweet and Sour Style

蕉叶叁巴烤

Grilled with Banana Leaves and Sambal Sauce

RMB 428

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



烤大鱿鱼 Charcoal Grilled Giant White Squid

RMB 128

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



 **泰式黄咖哩虾**
Yellow Curry King Tiger Prawn

RMB **198**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

田园蔬菜

Vegetables

from The Farm

 Pork or Lard 含猪肉或猪油  Crustacean 甲壳  Vegetarian 素食  Nuts 坚果

如果您对某些食物敏感，请告知服务人员

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate



👍 辣椒炒通菜
Stir-Fried Chinese Water Spinach with Chili

RMB 78

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



参巴酱炒秋葵

Wok-Fried Okra with Sambal Sauce

RMB 88

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



 蒜蓉炒季节鲜蔬
**Stir-Fried Mixed Seasonal Vegetables
with Garlic Sauce**

RMB 88

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

面面俱到 All-time Favorite Noodles

 Pork or Lard 含猪肉或猪油  Crustacean 甲壳  Vegetarian 素食  Nuts 坚果

如果您对某些食物敏感，请告知服务人员

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate



👍 传统泰式虾炒金边粉

Phad Thai

泰式炒金边粉配虾，鸡蛋，豆芽，花生，
罗望子及青柠

**Thai Style Wok-fried Flat Noodles with Prawn,
Egg, Bean Sprout, Peanut, Tamarind and Lime**

RMB **118**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



大马炒贵刁

Char Kuay Teow

马来西亚炒河粉配鸡肉，虾，鱿鱼，腊肠及叁巴酱
Malaysia Wok-Fried Rice Noodle with Chicken, Prawn, Squid, Chinese Sausage and Sambal Sauce

RMB **128**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



新加坡叻沙 Singapore Laksa

辣味椰奶汤粗米粉配虾，血蛤，鱼饼，鱿鱼，鸡蛋，
豆卜及叻沙叶

**Vermicelli Noodle in Spiced Coconut Broth
with Shrimp, Cockle, Fish Cake, Squid, Egg,
Bean Curd Puff and Laksa Leaves**

可选粉类：粗米粉，米线，黄油面

**Choice of Noodles: Thick Rice Noodles,
Rice Vermicelli, Yellow Noodles**

RMB **138**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable
on the prices together with the service charge.

亚洲饭锅

Asian Rice

 Pork or Lard 含猪肉或猪油  Crustacean 甲壳  Vegetarian 素食  Nuts 坚果

如果您对某些食物敏感，请告知服务人员

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate



泰式菠萝炒饭

Pineapple Fried Rice

泰式菠萝炒饭配肉松，鱼露，圆椒及虾仁
**Thai Pineapple Fried Rice with Pork Floss,
Fish Sauce, Capsicum and Prawn**

RMB **118**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



仁当牛肉配椰浆饭

**Banana Leaves Wrapped Nasi Lemak
with Beef Rendang and Condiments**

马拉斑兰叶椰浆饭配仁当牛肉

**Malay Fragrant Rice Dish Cooked in Coconut Milk and
Pandan Leaves with Beef Rendang Fish Sauce, Capsicum
and Prawn**

RMB **158**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



紫米饭 Steamed Purple Rice

RMB 18

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

吃个甜头

Sweet Bites

 Pork or Lard 含猪肉或猪油  Crustacean 甲壳  Vegetarian 素食  Nuts 坚果

如果您对某些食物敏感，请告知服务人员

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate



泰式红宝石

Thapthim Krop

Red Rubies Dessert

香浓椰奶搭配自制马蹄果冻和波罗蜜

**Coconut milk with Home-made Horseshoe Jelly
and Jackfruit**

RMB **48**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



👍 香芒糯米饭
Mango Sticky Rice

RMB **78**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



椰奶冰淇淋带椰肉，玉米粒和新鲜椰汁
**Coconut Ice Cream with Coconut Meat,
Corn and Coconut Juice Shooters**

RMB 58

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



热带水果盘 Exotic Tropical Fruit Platter

RMB 88

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

畅快饮品

Popular

S.E. Asia Drinks



椰皇
Coconut King

RMB **58**

椰青
Young Coconut

RMB **68**



适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



棒棒冰西柚
Grapefruit Hawthorn

RMB 48

RMB 78 (含酒精鸡尾酒 with Vodka)

棒棒冰蜜桃
Peach Passion

RMB 48

RMB 78 (含酒精鸡尾酒 with Vodka)

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



泰柠檬汽水 Thai Lemonade

RMB 68

热情东南 Passion

RMB 58



适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



柠檬草热恋
Lemongrass Caipirinha

RMB **88**

冬阴马天尼
Tom Yum Martini

RMB **88**



适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



虎牌啤酒，新加坡
Tiger Beer, Singapore

RMB **60**

盛狮啤酒，泰国
Singha Beer, Thailand

RMB **68**



适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



经典可口可乐
Coca Cola

RMB 28

雪碧
Sprite

RMB 28

芬达橙汁汽水
Fanta Orange

RMB 28

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



乡味白拿铁, 马来西亚
Origin Flavor White Latte, Malaysia

RMB **38**

乡味白咖啡, 马来西亚
Origin Flavor White Coffee, Malaysia

RMB **38**

乡味白奶茶, 马来西亚
Origin Flavor Teh Tarik, Malaysia

RMB **38**

适用于香格里拉会会员积分兑换

Eligible for Shangri-La Circle points redemption.

以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的6%增值税

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.